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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 06.03.2023 

v zasadacej miestnosti (spojovacej chodby) 

ZŠ, ul. L. Novomeského 11 

Prítomní poslanci:  Hostia: 
Dominik Gabriel Bc. Eva Hudecová 

Mgr. Marián Bohuš  

Patrik Žák, B.S.B.A.  

MBA Peter Hošták, PhD.  
 

Neprítomní poslanci:  Prítomný garant VMČ Juh: 

Mgr. Ján Forgáč Ing. Peter Ondruš 

Mgr. Martina Gabrhelová  

Bc. Mária Machová  

  

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Majetkové prevody: 

2.1. vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti MONOLIT Slovakia s.r.o. k zámene 
pozemkov nachádzajúcich sa v k. ú. Trenčín 

3. Aktuálna informácia o stave prípravy projektovej dokumentácie akcie „Cyklotrasa 
Juh-centrum 3.etapa“ – predkladateľ informácie, Ing. Róbert Hartmann, vedúci 
Útvaru mobility 

4. Informácia o stave prípravy projektovej dokumentácie akcie „Križovatka pod 
Juhom“, predstavenie riešenia križovatky - predkladateľ informácie, Ing. Róbert 
Hartmann, vedúci Útvaru mobility 

5. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
6. Nové požiadavky poslancov a občanov 
7. Rôzne, diskusia a záver 
 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel privítal 

všetkých prítomných, ospravedlnil z neúčasti viceprimátora Forgáča a poslankyne 
Machovú a Gabrhelovú, otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor je 
uznášania schopný, informoval o programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 
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Hlasovanie o programe: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
Ako zmenu č. 1 navrhol predsedajúci presunutie bodov 3 a 4 schváleného 

programu v pozvánke z dôvodu neprítomnosti predkladateľa Ing. Róberta Hartmanna 
zo zdravotných dôvodov na najbližšie zasadnutie VMČ Juh. 

Ako zmenu č. 2 pozmeňujúceho návrhu navrhol predsedajúci doplnenie nového 
bodu programu k bodu 2. Majetkové prevody týkajúceho sa doloženého materiálu 
k zasadnutiu po termíne zverejnenia pozvánky a síce vyjadrenia sa k žiadosti 
prenájmu plochy na pozemkoch vo vlastníctve mesta Trenčín za účelom umiestnenia 
letnej terasy pre žiadateľa miscaf, s.r.o. 

Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 
v pozvánke a dal hlasovať o oboch predložených návrhoch 

 

Hlasovanie o  zmene č. 1 pozmeňujúceho návrhu: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Pozmeňovací návrh č. 1 bol schválený 

 

Hlasovanie o  zmene č. 2 pozmeňujúceho návrhu: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Pozmeňovací návrh č. 2 bol schválený 

 
Po hlasovaní o zmenách bodov programu dal predsedajúci hlasovať o schválení 
programu ako celku v zmysle schválených pozmeňujúcich návrhov programu: 
 

Hlasovanie o programe ako celku po schválených zmenách programu: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
 

2. Majetkové prevody: 
2.1. vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti MONOLIT Slovakia s.r.o. k zámene 

pozemkov nachádzajúcich sa v k. ú. Trenčín 
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Materiál predložila špecialistka pre majetok mesta a pozemky z Útvaru majetku 
mesta – Bc. Eva Hudecová, ktorá prítomných oboznámila, že materiál sa týka 
vyjadrenia sa k žiadosti spoločnosti MONOLIT Slovakia s.r.o. k zámene pozemkov 
nachádzajúcich sa v k. ú. Trenčín nasledovne : 

- pozemok C-KN parc. č. 2180/334 zastavaná plocha  o výmere 136 m2 vo 
vlastníctve spoločnosti MONOLIT Slovakia s.r.o 

za  
- pozemok E-KN parc. č. 3408 ostatná plocha o výmere 114 m2 vo vlastníctve 

Mesta Trenčín   
 
Účelom zámeny je : 
- Pre Mesto Trenčín – majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pod časťou 

chodníka a  komunikácie na Ul. Liptovská, uvedený stavebný objekt bol v minulosti 
prevedený do vlastníctva Mesta Trenčín 

- Pre MONOLIT Slovakia s.r.o. -  majetkovoprávne vysporiadanie a scelenie 
pozemkov v lokalite  medzi Južnou ulicou a „Obytným súborom Halalovka“ 

 
Pozemok vo vlastníctve spoločnosti MONOLIT Slovakia sa nachádza pod časťou 

chodníka a komunikácie na Ul. Liptovská, ktorá bola v minulosti odovzdaná do 
vlastníctva mesta a je zaradená v pasporte miestnych komunikácií. 

Pozemok vo vlastníctve Mesta Trenčín sa nachádza medzi Južnou ulicou a  
„Obytným súborom Halalovka“, ide o pozemok, ktorý sa nachádza medzi pozemkami 
vo vlastníctve spoločnosti. 

Zámena sa bude realizovať bez finančného vyrovnania. 
Odborné útvary MsÚ v Trenčíne na svojom  zasadnutí dňa 14.2.2023 odporučili 
zámenu pozemkov. 
 

Predsedajúci poďakoval za predloženie materiálu a otvoril diskusiu, do ktorej 
sa prihlásil poslanec p. Hošták. Vyjadril prekvapenie nad skutočnosťou, že mesto 
Trenčín v minulosti prevzalo do vlastníctva stavebný objekt bez majetkovoprávneho 
vysporiadania pozemkov pod prevádzaným chodníkom a komunikáciou. Obvyklý 
postup je ten, že prevzatie objektu je podmienené majetkovoprávnym vysporiadaním 
súvisiacich pozemkov. Následne sa predkladateľky opýtal, či je takýchto 
zostatkových parciel viac alebo či je takáto zámena posledná. Nakoľko mu na túto 
otázku predkladateľka materiálu nevedela podať relevantnú informáciu a materiál 
ešte neprešiel Finančnou a majetkovou komisiou, poslanec p. Hošták predložil 
pozmeňujúci návrh  

 
„Výbor mestskej časti Juh žiada odborné útvary o preverenie, či sa v 

rámci VMČ Juh nachádzajú aj iné majetkovoprávne nevysporiadané pozemky 
vo vlastníctve spoločnosti Monolit Slovakia s.r.o., na ktorých sa nachádzajú 
stavebné objekty vo vlastníctve mesta Trenčín. Previerku žiadame vykonať tak, 
aby informácia o jej výsledku bola doplnená do materiálu, ktorý bude 
predkladaný na prerokovanie FMK mesta Trenčín.“ 

 
Predsedajúci poďakoval za diskusiu a dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu a 
predloženom materiáli. 
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Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a požiadal 

o predloženie ďalšieho materiálu. 
 
2.2. vyjadrenie sa k žiadosti miscaf, s.r.o. týkajúcej sa prenájmu plochy 

pozemkov za účelom umiestnenia letnej terasy 
Materiál predložila špecialistka pre majetok mesta a pozemky z Útvaru majetku 

mesta – Bc. Eva Hudecová, ktorá prítomných oboznámila, že materiál sa týka 
vyjadrenia sa k prenájmu plochy na pozemkoch vo vlastníctve mesta Trenčín – CKN 
parc.č. 2180/277 zastavaná plocha a nádvorie a CKN parc.č. 2180/533 zastavaná 
plocha a nádvorie, spolu o výmere 9 m2, za účelom umiestnenia letnej terasy pre 
žiadateľa miscaf, s.r.o., ktorý splnil podmienky vyplývajúce zo Všeobecne záväzného 
nariadenia Mesta Trenčín č. 12/2013 o podmienkach zriaďovania a prevádzkovania 
terás na území mesta Trenčín, t. z. podal žiadosť o zvláštne užívanie pozemných 
komunikácií za účelom zriadenia letnej terasy spolu s príslušnými prílohami a uhradil 
správny poplatok podľa platného právneho predpisu. 

Zriadenie tejto letnej terasy bolo prerokované odbornými útvarmi Mestského 
úradu v Trenčíne a Okresným dopravným inšpektorátom v Trenčíne. Útvar mobility 
Mestského úradu v Trenčíne nesúhlasí so zriadením letnej terasy na vyššie 
uvedených pozemkoch z dôvodu nedodržanej priechodnej šírky chodníka a zároveň 
z dôvodu pravidelných sťažností obyvateľov domu, v ktorom sa prevádzka nachádza. 

 
Predsedajúci poďakoval za predloženie materiálu a otvoril diskusiu, do ktorej sa 

nikto neprihlásil a tak dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie, ukončil bod 

programu a otvoril nasledujúci bod. 
 

3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - február 2023 
 
1852 poslankyňa p. Gabrhelová: žiada na občiansky podnet o dopravné riešenie 
križovatky ulíc M. Bela 21 a M. Bela 27 v smere od ulice Východná kde z dôvodu 
umiestnených kontajnerov po oboch stranách je križovatka neprehľadná, pričom 
občan bol svedkom už viacerých dopravných kolízií. (48.871525, 18.044811) 

• Odpoveď ÚM;ÚSaŽP: V uvedenej lokalite sú naprojektované a už aj 
stavebne povolené 2 polopodzemné stojiská, ktoré by sa v tomto roku mali aj 

Hlasovanie o  pozmeňujúcom návrhu a predloženom materiáli: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Materiál bol s pozmeňujúcim návrhom schválený 

Hlasovanie o predloženom materiáli: 

ZA 0  
PROTI 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 

viceprimátor Žák 
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Materiál nebol schválený 
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realizovať.  Umiestnenie týchto stojísk posudzoval útvar mobility bez výhrad,  
takže v dohľadnej dobe by mala dôjsť k zlepšeniu situuácie v tejto lokalite aj z 
dopravného hľadiska. 

1853 poslankyňa p. Gabrhelová: žiada o zapracovanie návrhu od p. revízora, ktorý 
navrhuje o znovu zverejnenie informácie ako používať karty v autobusoch v info-
trenčín – nakoľko sa to javí ako potrebné. 

• Odpoveď KaPr.: O spôsobe používania kariet v mestskej hromadnej doprave 
budeme informovať v mestských novinách INFO v aprílovom čísle 2023. 

1854 občan p. Piffl: žiada o osadenie obrubníkov alebo stĺpikov ktoré zabránia 
vjazdu a otáčaní motorových vozidiel na trávnatej ploche. Dochádza k erozii 
pozemku a zemina steká na chodník. Auta sa otáčajú ma trávnatej ploche aby 
nemuseli cuvat okolo domu M. Bela 12 a 14. Chodník je veľmi znečistený a klzký od 
naplavenej zeminy počas dažďa. (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: MHSL osadí zábrany . 
1855 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez stromu v lokalite pred BD 
Halalovka 2. Konáre stromu sú v dotyku s bytovým domom." (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Predmetný orez sme zaradili do zásobníka prác a bude 
vykonaný v období vhodnom na tieto práce. 

1856 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "V nadväznosti na požiadavku č. 1796 zo dňa 
9.1.2023 žiadam o informáciu, kto je správcom novovybudovaného chodníka na 
pozemku 2315/459 vo vlastníctve mesta Trenčín (lokalita 48.870836, 18.048609) a 
tiež informáciu, v prípade ak nie je chodník vo vlastníctve mesta Trenčín, či môže 
mesto Trenčín vyzvať správcu chodníka na zabezpečenie schodnosti chodníka 
vedúceho od ul. Halalovka k zdravotnému stredisku osadením zábradlia v 
problémovom úseku, prípadne iné alternatívne opatrenia z dôvodov uvedených v 
požiadavke č. 1796." (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: MHSL nemá vedomie o tom kto je správca predmetného 
chodníka ktorý bol vybudovaný v rámci projektu výstavby bytového komplexu, 
ktorého majiteľom je podľa katastra Urbanpark s.r.o. Mesto Trenčín doposiaľ 
neprebralo chodník do svojho majetku, požiadavku budeme preto posielať na 
uvedenú spoločnosť Urbanpark s.r.o. 

1857 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o kontrolu plnenia požiadavky č. 
1534 zo dňa 5.9.2023. Aký je výsledok jednania s vlastníkom pozemku, z ktorého 
steká blato na chodník vo vlastníctve mesta?" 

• Odpoveď MHSL: Správca miestnych komunikícií má dohodnuté osobné 
stretnutie so správcom objektu a priľahlých pozemkov. 

1858 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o kontrolu plnenia požiadavky č. 
1533 zo dňa 5.9.2023. Aký je výsledok jednania s vlastníkom pozemku, z ktorého 
steká blato na chodník vo vlastníctve mesta?" 

• Odpoveď MHSL: Doposiaľ sa nepodarilo osobne kontaktovať majiteľa, 
nakoľko sme dostali od zamestnancov prevádzky len písomný kontakt. Majiteľ 
bol  písomne vyzvaný na úpravu pozemku. Odpoveď sme ešte nedostali. 

1859 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o informáciu o predpokladanej výške 
investície zrealizovania umelého trávnika na ihrisku (časť vnútrobloku - futbalové 
ihrisko s bránkami) vo vnútrobloku Halašu-Novomeského (lokalita 48.878162, 
18.042541). Jestvujúci živý trávnik nespĺňa účel, nakoľko pri využívaní ihriska sa 
rýchlo ničí, ostávajú po ňom iba ostrovčeky trávy a nerovnosti, ktoré znemožňujú 
riadne užívanie ihriska." 

• Odpoveď ÚÚP: Pokiaľ ide o filozofiu projektantiek pri spracovaní projektu 
revitalizácie tohto vnútrobloku a plochy „ihriska“ = miesto pre hru detí s loptou, 
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tak ako bola plocha využívaná do revitalizácie (nie pre profesionálnu hru) – 
zachovanie čo najväčšieho rozsahu plôch s prírodným povrchom a 
maximálnou priepustnosťou pre vsakovanie dážď. vody, úprava tejto plochy sa 
realizovala pokládkou trávneho koberca; to že sa trávnik v sezóne na 
niektorých miestach zničí (napr. pred bránkami) je úplne normálne. Projekt bol 
financovaný z EU fondov – udržateľnosť je 5 rokov bez zásahu, pričom enviro 
riešenia (zadržiavanie vody v území) bolo a je dôležitým kritériom získania 
financií. Pri výmene za umelý trávnik by bolo potrebné počítať aj s výmenou 
podkladných vrstiev, plocha ihriska  je zhruba 20 x 40 m. 

1860 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o zrealizovanie lokálnej výmeny 
asfaltového povrchu na chodníkoch v lokalite M. Bela (48.872587, 18.045758)" 
(priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Opravu povrchu chodníka zaradíme do zoznamu činností 
údržby miestnych komunikácií 

1861 poslankyňa p. Machová: "Žiadam o opravu verejného osvetlenia pod 
Kebabizňou (lampa križovatka M. Bela a Halalovka, pri priechode smerom k 
detskému ihrisku)" (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Tento svetelný bod máme v pláne vymeniť  za nový . 
1862 občan p. Heleš: upozorňuje na zlú zimnú údržbu, ktorej stav je neustále 
nedostačujúci aj napriek jeho otázkam na portáli mesta a následným odpovediam, že 
situácia sa rieši. Pýta sa, kto je za vzniknutú situáciu zodpovedný a kedy sa daný 
stav zlepší. 

• Odpoveď MHSL: MHSL ako správca miestnych komunikácií a  objednávateľ  
zimnej údržby kontroluje výkon dodávateľa v zmysle ZOP a podmienok v 
zmluve. Všetky vady boli monitorované, reklamované so žiadosťou o rýchle 
odstránenie . Objednávateľ si bude uplatňovať sankcie z omeškania výkonov, 
vyplývajúce z podmienok v zmluve za mesiac február. Taktiež sme žiadali o 
vyjadrenie dodávateľa, aké opatrenia podstúpil, aby sa podobná situácia 
neopakovala. 

1863 občan p. Heleš: sa pýta aké referencie uviedla zazmluvnená firma na zimnú 
údržbu vo verejnom obstarávaní a v ktorých mestách ju vykonávali alebo vykonávajú. 

• Odpoveď MHSL: Pri verejnom obstarávaní doložil uchádzač zmluvy z činnosti 
v mestách Banská Bystrica, Zvolen. 

1864 občan p. Kopunec: sa pýta, kedy budú zaradené nové parkovacie miesta na 
Halalovke v počte 56 ks do zóny parkovania J 

• Odpoveď ÚM: V roku 2023. Presnejší dátum vzhľadom na počet 
premenných, ktoré to ovplyvňujú momentálne nevieme určiť. Môže to byť za 
mesiac, aj za 7 mesiacov. Problém je viac-menej právneho charakteru. 

 

4. Nové požiadavky poslancov a občanov 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných 
o príspevky a požiadavky k bodu programu. 

 
1905 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  pán Lichvar upozorňuje na neosvetlenú časť 
Liptovskej ulice (v trase pokračovania ulice Gen. Svobodu (viď foto). Plánuje mesto 
realizovať verejné osvetlenie v tejto časti, prípadne môže mesto určiť ako podmienku 
pre investorov rozvoja ďalšej časti sídliska zrealizovať verejné osvetlenie ako 
vyvolanú investíciu? (priložené foto) 
 



7 
 

1906 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Na hranici detského ihriska vo vnútrobloku 
Halalovka - M. Bela bolo odstránené oplotenie, ktoré slúžilo ako bariéra za účelom 
zabezpečenia bezpečnosti detského ihriska v dotyku s jednosmernou a pomerne 
frekventovanou komunikáciou. Kvôli zlému stavu oplotenia bolo pravdepodobne 
odstránené avšak nebolo nahradené novým. Žiadam o osadenie nového oplotenia, 
resp bariéry, ktorá bude odolnejšia voči poškodeniam a bude spĺňať účel bezpečnosti 
na detskom ihrisku." (priložené foto) 
 
1907 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam o informáciu o harmonograme 
upratovania a čistenia komunikácií a chodníkov na sídlisku Juh po zimnej údržbe." 
 
1908 občianka p. Muráriková: sa v súvislosti s požiadavkou 1642 a následnej 
odpovedi od MHSL "Podnet postúpime TVK.", ktorá súvisí s problémami zatekania 
do garáží na ulici Jána Halašu oproti BD 14-22 z hornej časti ulice Jána Halašu 
medzi BD 5-9 pýta, ako dopadlo preverenie možnosti poruchy na kanalizácii? 
(priložené foto) 
 
1909 občianka p. Muráriková: žiada o orez krovia a upratanie v jeho okolí oproti BD 
Jána Halašu 14 (priložené foto) 
 
1910 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďou na požiadavku 1807 ohľadom 
výrubu brezy pred bytovým domom Šmidkeho 3 (ID dreviny 4405), ktorú žiadali 
vyrúbať ako obyvatelia bytového domu v období november/december, prečo doteraz 
nedostali oficiálne stanovisko na svoju žiadosť. Ďalej sa pýta, že za akým účelom sa 
požaduje mať stanovisko vlastníkov BD k žiadosti o výrub, keď toto stanovisko sa 
nakoniec neakceptuje? 
 
1911 občan p. Lacko: žiada o osadenie spomaľovacieho prahu v lokalite Halalovka 
48 nakoľko v danej lokalite autá nerešpektujú obmedzenie rýchlosti a situácia pri 
prechode cez komunikáciu je nebezpečná (priložené foto) 
 
1912 občan p. Vengrín: žiada o výrub dreviny s ID 5615 aj s frézovaním pňa tak aby 
nevyrastali výmladky, nakoľko poškodzuje oporný múr. 
 
1913 občan p. Vengrín: žiada o umiestnenie zvislého dopravného značenia 
upozorňujúce na spomaľovací prah v lokalite Halalovka. Obdobne žiada osadenie 
značky v lokalite K dolnej stanici pri poliklinike. 
 
1914 občan p. Jamrich: žiada podobne ako občianka p. Muráriková preverenie 
stavu vozovky a zároveň návrh riešenia zatekania vody do garáží v lokalite Jána 
Halašu 14-22 (priložené foto) 
 
1915 občan p. Piffl: žiada o dodatočné osvetlenie priechodu pre chodcov v lokalite 
ulica Gen. Svobodu a Východná jestvujúceho svetelného bodu s  ID 38_75_55 
(inštalácia ďalšieho už na jestvujúce)  
 
1916 občan p. Piffl: žiada o opravu chodníka v časti Východná v smere pod mostom 
ulice Gen. Svobodu (priložené foto) 
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1917 občan p. Mendel: sa pýta na vhodnosť čistenia náletových drevín v 
ochrannom pásme VTL rozvodov plynu v lokalite Východná ulica v smere od 
regulačnej stanice na Soblahovská ulica až po revitalizovaný park Východná s 
pokračovaním za parkom. Pýta sa, či Mesto Trenčín o tejto akcii vedelo a či spôsob 
čistenia je v súlade so zákonmi o ochrane prírody. 
 
1918 občan p. Mendel: upozorňuje na prípady vysýpania stavebného odpadu, ktoré 
si občania dovezú priamo autom k veľkokapacitnému kontajneru na cintoríne na 
Juhu. Táto požiadavka bola už podaná pod číslom 1810. Žiada o riešenie, ktoré 
zabráni takémuto konaniu. 
 
1919 občan p. Mendel: žiada o informáciu, kto je zodpovedný za zmeny 
Prevádzkového poriadku parkovacej zóny v meste Trenčín, či sú to poslanci v rámci 
schvaľovania VZN alebo iné osoby. Pýta sa to preto, nakoľko mu bola odmietnutá 
zmena predĺženia platnosti parkovacej karty (začiatok februára) s odôvodnením na 
zmenu Prevádzkového poriadku ešte pred hlasovaním o zmene VZN, ktorého 
súčasťou je aj Prevádzkový poriadok ... 
 
1920 občan p. Ševčík: žiada o informáciu o procese schvaľovania Prevádzkového 
poriadku parkovacej zóny v meste Trenčín. Pýta sa, kto zmeny navrhuje a kto zmeny 
schvaľuje. 
 
1921 občan p. Ševčík: žiada o informáciu o počte parkovacích miest v zóne J a 
koľko bolo vydaných parkovacích kariet v danej zóne. 
 
1922 občan p. Ševčík: sa pýta, aké budú finančné náklady v súvislosti zo zmenami 
parkovacej politiky týkajúce sa zmien na dopravnom značení a parkovacích 
automatov? 
 
1923 občan p. Ševčík: prečo reagovalo MHSL listom na dodávateľa zimnej údržby 
až 17.2.2023 , keď stretnutie s primátorom mesta bolo 6.2.2023 a 10.2.2023 bol 
ukončený havarijný stav na našich chodníkoch? 
 
1924 občan p. Ševčík: v akej výške sa pohybuje sankcia voči dodávateľovi zimnej 
údržby? 
 
1925 občan p. Ševčík: v akej šírke je plánovaný cyklochodník na projektovanom 
Fiesta moste? 
 
1926 občan p. Ševčík: aké opatrenia plánuje vykonať Útvar mobility v súvislosti s 
častými kolíziami motoristov a cyklistov v lokalite križovania ulíc Gen. Svobodu a 
Východná v  smere spod mosta? 
 
1927 anonymný občan: sa pýta, či Mesto nezvažuje v určitých prípadoch riešiť 
cyklochodníky s oddelením od komunikácie obrubníkom a nielen vodorovným 
dopravným značením? 
 
1928 anonymný občan: sa pýta, ako je to s obmedzovaním rýchlosti účastníkov 
dopravy na kolobežkách, ktorí jazdia po cyklochodníkoch vyššími rýchlosťami ako 
25km/h? 



9 
 

 
1929 anonymný občan: sa pýta na možnosť doplnenia dlažby pri schodoch OC 
Južanka napr. oslovením vlastníka OC Južanka so žiadosťou o dobudovanie cca 
1m2 dlažby (priložené foto) 
 
Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky, ukončil bod programu 
a otvoril nasledujúci bod. 
 

5. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných 
o diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa prihlásil garant VMČ Juh p. Ondruš, ktorý prítomných informoval 
o novovzniknutej portálovej platforme Geoportál Mesta Trenčín, ktorú je možné 
nájsť na webovej stránke Mesta Trenčín alebo na URL linku 
https://geoportal.trencin.sk.  Geoportál má slúžiť občanom mesta alebo širokej 
verejnosti či už laickej alebo odbornej na podanie geopriestorových informácií napr. 
Územného plánu, Technickej mapy mesta, ortofotomáp ... aj v podobe otvorených 
dát. 

Predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval za informáciu a uzavrel bod 
programu. 

 
Na záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 
 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle 

pozvánky. 
 
Zapísal: Ing. Peter Ondruš                                    
V Trenčíne, 14.03.2023               
  

       Dominik Gabriel                         
                                                                               predseda VMČ JUH 

https://geoportal.trencin.sk/

